



Hong Kong Kendo Association

Room 1029, Olympic House, No. 1 Stadium Path,
So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong

Email: hkka@hkolympic.org Tel. 2504 8145

香港隊訓練報名表 Hong Kong Squad Training Application Form

截止報名日期：2021年3月13日(六)下午一時或之前

Application Deadline: 13th March 2021 (Saturday), 1:00pm

申請人姓名(中文) Name of Applicant (Chinese)	英文 (English)	年齡 Age	聯絡號碼 Contact No. (手提/住宅 Mobile/Home)
		性別 Gender	
出生日期 Date of Birth (dd/mm/yy)	身分證 / 護照號碼 ID Card / Passport No.	電郵 Email	
現時段位 Present Dan	所屬道場 Dojo	學習劍道時間 Years of Kendo Practice	
<p>健康申報：請詳細列明身體曾受傷的部位(如有)，並附上醫生紙證明身體現況，適合參與港隊之嚴格訓練。</p> <p>Health Declaration: Please specify any previous bodily injuries (if any) and provide doctor certification for participating the rigorous Hong Kong Squad Training.</p>			

免責聲明

如上述申請被接納，本人願意遵守香港劍道協會(劍協)及香港隊訓練的所有條例與規則和克制行為以顧及自身和他人的安全。本人清楚了解並自願承擔因參加香港代表隊(港隊)訓練及任何相關比賽，或使用場地、器材或設施，而可能引致的任何損傷、身亡或疾病的風險。本人明確接受劍協及其委任教練毋須為本人因參加是項訓練，使用其場地、器材或設施，而可能引致的損傷、傷亡或疾病承擔責任。本人同意解除及免除劍協、其委任教練、會員及義務工作人員的責任，不會因本人參加是訓練，使用場地、器材或設施，而可能蒙受的損傷、傷亡、疾病或遺失向劍協和有關人士進行任何和所有索償。本人明白劍協毋須負上在比賽和活動其任何處所或地點個人財物遺失或被竊的責任。

Disclaimer

If the above application is accepted, I agree to abide by all rules and regulations of the Hong Kong Kendo Association (HKKA) and Hong Kong Squad Training and to behave in a manner as to contribute to the safety and wellbeing of myself and others. I understand and voluntarily take the risk of any injuries, death or illnesses which I may sustain arising from my participation in the Hong Kong Squad Training and any of its competition, or use of its venues, equipments and facilities. I expressly acknowledge my acceptance for the release and discharge HKKA, its appointed coaches, members and volunteers from any responsibilities and all claims for injury, death, illness, loss or damage which I may suffer as a result of participation in the Hong Kong Squad Training and any of its competition or practice, use of its venues, equipment and facilities. I understand that HKKA is not responsible for personal property lost or stolen in any premises or locations of its competitions and activities.

申請人姓名 Name of Applicant

申請人簽署 Signature of Applicant

日期 Date

道場館主批核 Endorsed by Dojo Master

香港劍協會長批核 Endorsed by HKKA President

*Note: The information provided by you will only be used for enrollment of sports activities organised by the Hong Kong Kendo Association (HKKA), statistical reviews, future contact purpose and opinion survey. Only persons authorized by HKKA will have access to such information for the aforesaid purposes. Please contact HKKA staff.

*註：你提供的資料，只作香港劍道協會舉辦的活動報名事宜、統計、日後聯絡及活動意見調查之用，有關資料亦只限獲本會授權人員方可查閱作前述目的之用。遞交申請表後，如欲更正或查詢個人資料，請與本會職員聯絡。

香港隊訓練成員入選資格

基本申請條件

1. 所有申請人必須持有香港特區護照；
2. 申請人須於提交香港代表隊成員申請表格前年滿25歲及擁有二段或以上之資格；
3. 香港劍道協會或屬會之正式會員，獲所屬道場之館主簽批推薦。

第19屆劍道世界賽港隊代表選拔過程

1. 香港隊訓練為期3年，所有隊員必須參加由2021年4月11日(日)起，本會逢星期二及星期日的訓練，本會將會紀錄成員出席次數，若出席率不足，將會被取消資格，訓練安排如下：

逢星期二

20:00 - 21:00 港隊集訓
21:00 - 22:00 合同稽古
地點： 禮頓山社區會堂

逢星期日

09:30 - 10:30 比賽
10:30 - 11:30 港隊集訓
11:30 - 12:30 合同稽古
地點： 伊利沙伯體育館 2 號活動室

(訓練地點和時間視乎租訂場地情況而定，因此隊員務必於集訓前瀏覽本會網站的時間表。)

2. 受訓期間，本會將安排隊員參與有資助的海外訓練及比賽。
3. 教練每月為隊員進行評分，評分將計入隊員本身的技術、表現、比賽成績、潛質及態度，包括：體育精神、團隊精神等。
4. 參加者必須填妥申請表中「健康申報」及「免責聲明」，申明其身體狀況適合參與香港代表隊之嚴格訓練。香港劍道協會及其委任教練不會為所有訓練及有關活動或比賽中引起的任何傷亡負責。
5. 截止報名日期: 2021 年 3 月 13 日(星期六) 下午一時或之前。
6. 香港劍道協會網站已刊載運動員遴選機制。
7. 香港劍道協會對所有報名保留最終決定權。

Eligibility for Hong Kong Squad Training Members

Basic Requirements

1. Applicants should possess HKSAR passport;
2. Applicants should possess **2 Dan** or above and be aged 25 years old or above upon registration;
3. Any official members of HKKA or affiliate Dojo who are recommended by their Dojo masters with endorsement signature.

Selection Process of Hong Kong Representatives for 19th World Kendo Championships

1. The training duration of Hong Kong Squad will be 3 years, all squad members must attend the HKKA training every Tuesday and Sunday starting from 11th April 2021 (Sunday). Attendance will be recorded; those who cannot fulfill the attendance requirement would be disqualified; training are scheduled as follows:

Every Tuesday

20:00 – 21:00 Squad Training
21:00 – 22:00 Godou Keiko
Venue: Leighton Hill Community Hall

Every Sunday

09:30 – 10:30 Shiai
10:30 – 11:30 Squad Training
11:30 – 12:30 Godou Keiko
Venue: Queen Elizabeth Stadium, Function Room 2

(The training venue and time may be subject to change according to the venue booking, squad members shall therefore check the Time Table at HKKA's official website before training.)

2. During the training period, HKKA might arrange squad members to take part in subsidised overseas trainings and competitions.
3. Coaches will evaluate members on a monthly basis: Skills, performance, shiai results, potential and attitude of player, including sportsmanship, team spirit etc. will be taken into consideration.
4. Applicants must fill in "Health Declaration" and "Disclaimer" in the Application Form. Hong Kong Kendo Association and the appointed HK squad coaches would not be responsible for any injury or death during any practice and activities or events related to Hong Kong Squad Training.
5. The deadline of application is 13th March 2021 (Saturday), 13:00.
6. Athlete Selection Mechanism has been uploaded to the website of Hong Kong Kendo Association.
7. All applications will be subject to the final decision of Hong Kong Kendo Association.